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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztert vezető miniszterhez

„Számíthatnak-e a kisújszállásiak a Kormány segítségére a városba vezet ő utak
felújításában? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 4-es számú főút Kisúj szállást elkerül ő útszakaszának megépülésével, a korábban a 4-e s
számú főút útvonalaként használt 4201 . számú úton lehet a főút irányából megközelíteni
Kisúj szállás városát .

A 4201 . számú út mindkét, a 4-es számú főútra vezető szakasza (mind Budapest irányába ,
mind Debrecen irányába) rendkívüli módon elhasználódott, az ún . kopó felület egyre több
úthibát tartalmaz . Az úthibák száma, kiterjedtsége hónapról hónapra csak gyarapszik, az úto n
elvétve volt az elmúlt években kátyúzás .

A kisújszállási lakosok csak ezt az utat tudják használni, ha a településre haza, vagy onna n
éppen elmennek, de ugyan csak ezt az utat tudják használni a 4-es számú főútról a Túrkevére
és Mezőtúrra igyekvők is. Az út, amióta a 4-es számú főút nyomvonala megváltozott és
elkerüli a települést, nem volt felújítva, állapota folyamatosan romlik .

Az út egyes szakaszain már az út – különösen az út szélét és közepét jelz ő – felfestése i s
lekopott, így rossz látási viszonyok között az úton már alacsony sebességnél sem lehet
biztonságosan közlekedni .



A másik a települést és annak lakosait súlyosan érint ő közút probléma, az Ecsegfalvát
Kisújszállással összekötő 4205 számú út . Ez még a fentebb említett útnál is rosszabb
állapotban van, pedig az rendszeres útvonala az Ecsegfalváról érkezőknek, vagy a Dévaványa
felé közlekedőknek, akik napi szintű munkába, iskolába járásra használják az elhasználódott
útszakaszt .

Mindkét út az idő előrehaladtával egyre balesetveszélyesebbé válik, nagyban rontja a lakosok
napi utazását, valamint fokozott veszélynek teszi ki a munkába és iskolába utazókat .

A fenti ügy tisztázása érdekében kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

Mikorra és milyen forrásból újulhat meg a kisújszállásiakat a f őúttal összekötő és
elhasználódott 4201 . számú útszakasz mindkét menetirányában ?
Mikorra és milyen forrásból újulhat meg a Kisújszállást és Ecsegfalvát összekötő
és elhasználódott 4205. számú útszakasz ?
Számíthatnak-e egyáltalán a kisújszállásiak és a környező településen élők arra,
hogy belátható időn belül a 4201 . és 4205. számú út legalább kátyúzásra kerül ,
vagy legalább súlyos úthibák kijavításra kerülnek ?

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel :

Budapest, 2017 . február 22 .
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